
Rada Miejska w Nowej Słupi 

Radni-Sesja 

Protokół nr 11/2022 

LXII Sesja w dniu 10 sierpnia 2022  

Obrady rozpoczęto 10 sierpnia 2022 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 09:32 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Cisłowski 

2. Bartosz Dutkiewicz 

3. Marcin Grzegorski 

4. Ryszard Karpiński 

5. Robert Klefas 

6. Sylwester Kozłowski 

7. Dawid Marzec 

8. Halina Misiurska 

9. Łukasz Nowak 

10. Ewa Pastuszyńska 

11. Rafał Piasecki 

12. Grzegorz Rapcia 

13. Jerzy Roman 

14. Adam Sałata 

15. Lidia Wiącek 

1. Otwarcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dzień dobry państwu. Otwieram sześćdziesiątą drugą sesję nadzwyczajną sesję Rady 

Miejskiej w Nowej Słupi zwołaną na wniosek burmistrza. Witam na dzisiejszej sesji 

burmistrza miasta i gminy pana Andrzeja Gąsiora. Witam zastępcę burmistrza pana 

Włodzimierza Zarembę. Witam skarbnik gminy panią Edytę Durak. Witam kierownika 

zespołu obsługi szkół panią Annę Karcz. Witam kierownika Referatu Gospodarczo-

Inwestycyjnego, Pana Marka Partykę. Witam obsługę Rady, Biuro Obsługi Rady, Pana 

Daniela Binkowskiego i witam wszystkich przybyłych dzisiaj radnych na dzisiejszą sesję. 

 

 

2. Stwierdzenie kworum, przedstawienie porządku obrad. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie kworum, przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał: 



1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowa Słupia na lata 2022-

2039, 

2) w sprawie zmian w budżecie Gminy Nowa Słupia na 2022 rok, 

3) w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów 

pedagogicznych, doradców zawodowych oraz nauczycieli przedszkoli i innych 

placówek przedszkolnych pracujących                     z grupami obejmującymi dzieci 

sześcioletnie i młodsze zatrudnionych  w przedszkolach  

i  szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Nowa Słupia. 

4. Zamknięcie obrad. 

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 

Sprawdzenie obecności.  

 

Wyniki głosowania 

OBECNY: 8, NIEOBECNY: 7 

 

Wyniki imienne: 

OBECNY (8) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Ewa 

Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNY (7) 

Marcin Grzegorski, Sylwester Kozłowski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, 

Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman 

 

 

 

 

3. Podjęcie uchwał: 

 

 

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowa Słupia na lata 2022-

2039, 

 

2) w sprawie zmian w budżecie Gminy Nowa Słupia na 2022 rok, 

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Dziękuję Panie Przewodniczący. Szanowni Państwo radni, chciałbym tylko tak na wstępie 

po prostu rozpocząć, że ta sesja nadzwyczajna jest zwołana tu na wniosek mój. Jest ona nam 

niezwykle potrzebna i chciałbym tu właśnie takie krótkie wprowadzenie wprowadzić. 

Dziękuję, że udało się zebrać kworum mimo tak trudnego okresu wakacyjnego i wielu 

wyjazdów, że udało się sprawnie tą sesję zwołać, to bardzo serdecznie oczywiście za to 

dziękuję. Szanowni Państwo, przede wszystkim dostaliśmy kwotę i to nie jest tajemnicą, bo 

ogłosiliśmy to na stronie internetowej, kwotę ponad 7 milionów 80 tysięcy złotych, są to 

dodatkowe środki, które chcielibyśmy wprowadzić do budżetu. One są na to zadanie takie 

duże, które od wielu lat jest przez nas prowadzone. Począwszy od projektu po wykonawstwo, 

to jest zadanie ujęcia wody w Nowej Słupi, oczyszczalni ścieków w Starej Słupi oraz 



kanalizacji Jeziorka Dępna. Ja mówię ogólnie do tego zadania, bo jest to dodatkowa kwota do 

całości tego zadania, ponieważ w momencie, kiedy wniosek był procedowany na początku 

była to kwota około 25 milionów, a natomiast rozstrzygnięcie ostateczne całego tego zadania, 

tych trzech zadań, to jest kwota ponad 37 milionów złotych, więc gmina nie ma takich 

środków, które mogłaby po prostu pozwolić na bezpieczne przeprowadzenie tej inwestycji. Ja 

udałem się do Urzędu Marszałkowskiego z prośbą o... Przedstawiłem oczywiście tą sytuację 

po przetargach i potrzebne były kosztorysy, aby Urząd Marszałkowski dokładnie sprawdził, 

jaka jest nam potrzebna kwota. I wyliczono nam, że kwota około 7,080 mln zł pozwoli nam to 

zadanie bezpiecznie dokończyć i tą kwotę wprowadzamy dzisiaj do budżetu. Mamy również 

tutaj w tej kwocie zabezpieczenie środków na ujęcie wody, czyli tak zwany SUW, Stację 

Uzdatnienia Wody studnia w Nowej Słupi, ponieważ jak wiemy, umowa poprzednia z 

poprzednią firmą została wygaszona, zerwana z powodu tego, że firma po prostu jest w 

upadłości i nikt nie miał kto tego zadania wykonać. Ogłosiliśmy przetarg, przetarg jest 

rozstrzygnięty, znaczy nie jest rozstrzygnięty, przetarg jest, trzy oferty wpłynęły, najniższa 

oferta to 4 miliony 100 tysięcy złotych i przedłużyliśmy o 60 dni to rozstrzygnięcie tej oferty, 

ponieważ musieliśmy mieć środki na to, żeby rozstrzygnąć. I tu te środki, właśnie te 7,080 

mln zł wprowadzone dodatkowo przez Urząd Marszałkowski pozwalają nam oczywiście to 

zadanie podjąć. I o tyle sytuacja jest dla nas dobra, że nie powiększamy własnego wkładu, a 

wręcz wkład nasz będzie mniejszy. Po tych wyliczeniach, mimo że przetarg na studnie, że 

kwota oferty jest o wiele wyższa, prawie dwukrotnie wyższa od kwoty poprzedniego 

przetargu, to o tyle jednak nasz wkład własny, czyli środków Urzędu Gminy jest mniejszy 

tutaj. I druga rzecz to 5 milionów złotych, które z Polskiego Ładu zostało przydzielone w 

ostatnim rozdaniu gminie Nowa Słupia. Pamiętamy i radni też o tym wiedzą, że w Polskim 

Ładzie pozyskaliśmy kwotę ponad 4 milionów złotych na kilka zadań i 5 milionów złotych na 

trzy zadania, czyli budynek byłego GOPS-u, świetlica w Dębnie oraz zagospodarowanie 

skarpy Opatówki, czyli zagospodarowanie przestrzeni wokół Opatówki. I to zadanie dzisiaj 

chcielibyśmy wprowadzić te 5 milionów złotych. Nie wprowadzamy dwóch zadań 

jednocześnie, dlatego że nie bylibyśmy w stanie w tej chwili obrobić nawet fizycznie poprzez 

pracowników tych zadań, więc wprowadzamy na razie te trzy zadania, 5 milionów złotych i 

wprowadzamy je właśnie do budżetu. Są to, jak powiedziałem, środki z Polskiego Ładu. Nasz 

wkład własny w to zadanie to jest 5%. 10% przepraszam, 500 tysięcy złotych do tych 5 

milionów złotych. No i poza tym wprowadzamy środki, co już pani skarbnik tu wyjaśni, 

środki na pomoc Ukrainie. No i oczywiście mamy jedną uchwałę, żeby nie zwoływać sesji 

dodatkowej w późniejszym terminie, czy zwoływać państwa tu z wakacji. Mamy do końca 

sierpnia uchwałę, którą tutaj przygotował Zespół Obsługi Szkół dotyczący wynagrodzenia 

pedagoga, pensum pedagoga. Dlatego bardzo serdecznie dziękuję za to, że udało się tą sesję 

zwołać i proszę Panią Skarbnik o przedstawienie zmian.  

 

Skarbnik Gminy Edyta Durak 

- Jeśli chodzi o wprowadzenie dodatkowych środków z Funduszu Pomocy przeznaczonych na 

obywateli Ukrainy, wprowadzamy kwotę 83 tysiące 371 złotych 5 groszy z przeznaczeniem 

na kwota 19 tysięcy 600 na zorganizowanie zakwaterowania wraz z wyżywieniem dla 

cudzoziemców. Kwota 16 tysięcy 378 złotych z przeznaczeniem na wypłatę świadczeń 

rodzinnych kwota 32 złotych 25 groszy. z przeznaczeniem na wykonanie zdjęcia osobie 

obiegającej się o nadanie numer PESEL, kwota 45 tysięcy 80 groszy z przeznaczeniem na 

pokrycie kosztów wynagrodzenia osoby wydającej numer PESEL oraz kwota 47 tysięcy 315 

złotych na realizację dodatkowych zajęć oświatowych. Ponadto po stronie dochodów 

wprowadzono kwotę 55 tysięcy 851,80 zł z części zwrotu wydatków wykonanych w ramach 

Funduszu Sołeckiego. Jest to kwota zwrotu dotacji ze Świętokrzyskiego Urzędu 

Wojewódzkiego. Kwota 10 tysięcy z dochodów związanych z realizacją zadań z zakresu 



administracji rządowej oraz pozostałą kwotę dochodów w wysokości 3060,15 zł. 

Zaplanowano po stronie wydatków kwotę 55 tysięcy z przeznaczeniem na zabezpieczenie 

środków na dowóz uczniów niepełnosprawnych do szkół specjalnych, kwotę 2 tysiące na 

bieżące utrzymanie dróg, jak również kwotę 2 tysiące na bieżące utrzymanie obiektów 

sportowych, w tym hali sportowej, zabezpieczenia zwrot środków w wysokości 29 tysięcy 

788 złotych i 84 groszy z programu realizowanego przez Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy 

Społecznej z programu z zadania pod nazwą usługi indywidualnego transportu door to door. 

Są to środki niewykorzystane z zakupu samochodu. Po zwrocie dostaniemy tą kwotę na 

realizację zadań wydatków bieżących. Ale warunek musi być, że musimy pierw dokonać 

zwrotu, a później dostaniemy te środki na wydatki bieżące. Jak również zabezpieczono zwrot 

w wysokości 312 złotych z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg z zadania pod nazwą 

przebudowa przejścia dla pieszych ulica Staszica w Rudkach. Po zakończeniu zadania mamy 

kwotę niewykorzystaną, więc musimy zwrócić. Jeśli chodzi o wydatki majątkowe, tak jak już 

dokonano zwiększenie środków finansowych na zadaniu pod nazwą opracowanie 

dokumentacji projektowej, oraz przebudowa placu pomiędzy ulicą Żeromskiego i ulicą 

Wesołą wraz z alejkami komunikacyjnymi w wysokości 38 tysięcy z czego kwota 9911 

złotych i 95 groszy zabezpieczono z dotacji właśnie ze zwrotu środków w ramach Funduszu 

Sołeckiego. Kwotę 13 tysięcy 88 złotych i 5 groszy z zadania pod nazwą przyłączenie do sieci 

gazowej PSG Obiektów Użyteczności Publicznej w miejscowości Nowa Słupia. Kwotę 15 

tysięcy z zadania opracowanie dokumentacji projektowo kosztorysowej wraz z uzyskaniem 

zezwolenia na realizację inwestycji drogowej i rozbudowa drogi wewnętrznej od drogi 

gminnej 352075T Rudki ulica Spółdzielcza w kierunku drogi wewnętrznej ulicy Kościelnej. 

Długość około 330 metrów bieżących. Jest to łączna wartość zadania 100 953,50 zł. W 

wyniku wprowadzenia środków z Polskiego Ładu zmieniono nazwę oraz wydłużono okres 

realizacji zadania rewitalizacja Nowej Słupi. Na rewitalizację Nowej Słupi w tym budowa i 

modernizacja infrastruktury kulturalnej na terenie miasta i gmin Nowa Słupia. Po zmianach w 

roku 2022 budżet gminny jest kwota 300 tysięcy. W roku 2023 środki z Polskiego Ładu jest 

to kwota 2 miliony 250 z budżetu gminy 456 tysięcy 98 groszy. W roku 2024 środki z 

Polskiego Ładu są to kwota 2 miliony 250 tysięcy i z budżetu gminy 302 tysiące i dwa złota. 

Kolejnym zadaniem, w którym wydłużono okres realizacji do roku 2024 jest to budowa 

świetlicy środowiskowej w Dębnie. Wprowadzono tutaj pozostałą część środków z Polskiego 

Ładu w wysokości 500 tysięcy. Po zmianach na wyżej wymienionym zadaniu przedstawiają 

się następująco środki finansowe. W roku 2022 budżet gminny jest to 459 921 zł, środki 

europejskie 426 590 zł. W roku 2023 Polski Ład 250 tysięcy, budżet gminy 58 716 zł i środki 

europejskie 73 409 zł. W roku 2024 środki z Polskiego Ładu w wysokości 250 tysięcy. 

Usunięto zadanie pod nazwą przyłączenie do sieci gazowej PSG obiektów użyteczności 

publicznej w miejscowości Nowa Słupia. To zadanie pod nazwą wykup działek wykonanie 

dokumentacji projektowej i budowa sieci kanalizacji sanitarnej wraz z oczyszczalnią ścieków 

dla miejscowości Jeziorko, Dębno, Mirocice, Baszowice oraz przebudowa oczyszczalni 

ścieków w Starej Słupi i włączenie nowego ujęcia wody do gminej sieci wodociągowej. 

Wprowadzono dodatkowe dofinansowania i po zmianach budżet kształtuje się następująco. 

Rok 2022 budżet gminy 3 170 025 złotych 96 groszy. Środki otrzymane z subwencji dwa 

miliony czterysta sześćdziesiąt cztery tysiące trzysta dwadzieścia cztery złotych osiemnaście 

groszy. Środki z dofinansowania dziesięć milionów sześćset czterdzieści dziewięć tysięcy 

dziewięćset dwadzieścia cztery złotych cztery grosze, Polski Ład 4 miliony 150 tysięcy, 

środki Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych 4 miliony 298 tysięcy 74 złotych 17 

groszy. W roku 2023 z budżetu gminy zabezpieczono 2 miliony 652 tysiące 680 złotych 

osiemdziesiąt osiem groszy, subwencji sto osiemdziesiąt jeden tysięcy siedemset 

osiemdziesiąt złotych dziewięćdziesiąt dziewięć groszy, z dofinansowania osiem milionów 

dwieście osiemdziesiąt sześć tysięcy dziewięćset dziewięćdziesiąt sześć złotych siedem 



groszy, środki z Polskiego Ładu trzy miliony siedemset dziewięćdziesiąt tysięcy dwieście 

trzydzieści osiem złotych trzydzieści groszy i środki Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych jest to kwota sześćset siedemdziesiąt cztery tysiące sto czterdzieści jeden złotych i 

62 grosze. Na zadaniu pod nazwą wykup działek, wykonanie dokumentacji projektowej i 

budowa sieci kanalizacji sanitarnej wraz z oczyszczalnią ścieków dla miejscowości Paprocice 

i Bartoszowiny oraz opracowanie dokumentacji na nowe ujęcie wody i jego włączenie do 

gminnej sieci wodociągowej w Bartoszowinach w roku 2022 dodano kwotę 4 190 zł, a w roku 

2023 pozostałą część subwencji na zadania kanalizacyjne w wysokości 361 583,13 zł. 

Również na tym zadaniu finansowanie po zmianach przedstawia się następująco. W roku 

2022 budżet gminy jest to kwota 713 865,75 zł. Z subwencji jest to kwota 361 761,70 zł. 

Środki dofinansowania 1 025 201,50 zł. Środki z Polskiego Ładu jest to kwota 800 000 zł. W 

roku 2023 z budżetu gminu zabezpieczono 13 119,75 zł. Z subwencji 361 583,13 zł. 

Dofinansowanie 792 tysiące 798 złotych 50 groszy, jak również środki z Polskiego Ładu, jest 

to kwota 1 mln 159 tysięcy 761 złotych 70 groszy. Po stronie przychodów dokonano 

następujących zmian. Zwiększono kwotę 56 tysięcy 856 złotych 49 groszy, przychody z 

tytułu wolnych środków jako nadwyżka środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu 

gminy. Zmniejszono o kwotę sześćset siedemdziesiąt cztery tysiące sto czterdzieści jeden 

złotych sześćdziesiąt dwa groszy przychody z tytułu niewykorzystanych środków pieniężnych 

na rachunku bieżącym budżetu. Jak również zmniejszono o kwotę osiemdziesiąt dwa tysiące 

sto osiemnaście złotych dziewięćdziesiąt pięć groszy przychody z tytułu sprzedaży papierów 

wartościowych. Po zmianach kwota przychodów wynosi dwadzieścia dwa tysiące siedemset 

siedem tysięcy pięćset pięć złotych dwadzieścia jeden groszy. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję. Kto z Państwa radnych chciałby zabrać głos. Bardzo 

proszę. Wszystko jasne i klarowne. Proszę bardzo. Ja tylko Pani skarbnik, bo nie wiem, czy ja 

źle usłyszałem, czy Pani może się skarbnik przejęzyczyła, aczkolwiek bardzo prosiłbym o, 

czy dla koszty pracownika, który wydawał PESEL dla Ukraińców to było 45 tysięcy, czy 4,5 

tysięcy? 45 złotych. Tak, bo tak jest w dokumentach, a ja usłyszałem 45 tysięcy. Nie wiem 

czy ja źle... Tak? 45 złotych. Tak jest. Dobrze. W takim razie zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowa Słupia na lata 2022-

2039,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Ewa 

Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (7) 

Marcin Grzegorski, Sylwester Kozłowski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, 

Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman 

 



Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Nowa Słupia na 2022 rok,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Ewa 

Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (7) 

Marcin Grzegorski, Sylwester Kozłowski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, 

Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman 

 

 

3) w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, 

pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców 

zawodowych oraz nauczycieli przedszkoli i innych placówek przedszkolnych pracujących z 

grupami obejmującymi dzieci sześcioletnie i młodsze zatrudnionych w przedszkolach i 

szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Nowa Słupia. 

 

Kierownik ZOS Anna Karcz 

- Dziękuję bardzo. Mamy, proszę Państwa do uchwalenia uchwałę dotyczącą pensum 

nauczyciela, pedagoga specjalnego. Nowelizacja ustawy karty nauczyciela wprowadza 

zmiany w treści artykułu 42 ustęp 7 punkt 3 litera B i C. Nowe brzmienie tej regulacji 

rozszerza katalog specjalistów o pedagogów specjalnych. W uchwalanej uchwale zostały 

zachowane pensa z obecnie obowiązującej uchwały, to jest numer L /36 /18 Rady Gminy 

Nowa Słupia z dnia 23 kwietnia 2018 roku. Czyli 22 godziny dla pedagoga, psychologa, 

logopedy i terapeuty pedagogicznego, 18 godzin dla doradcy zawodowego i 25 godzin dla 

nauczycieli przedszkoli i innych placówek przedszkolnych, pracujących z grupami 

obejmującymi dzieci sześcioletnie i dzieci młodsze. W omawianej uchwale dodano jedynie 

tygodniowy obowiązkowy wymiar godzin dla nauczyciela specjalisty w obowiązkowym 

wymiarze 22 godzin tygodniowo. Projekt tej uchwały uzyskał pozytywną opinię związków 

zawodowych. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję. Czy ktoś z Państwa radnych chciałby zabrać głos. 

Pani radna Lilia Wiącek bardzo proszę.  

 

Radna Lidia Wiącek 

- Dziękuję. Ja mam pytanie, czy to wiąże się z nowymi etatami dla tych pedagogów 

specjalnych? Czy to będzie w ramach pracy pedagoga, czy to będą dodatkowe etaty dla tych 

specjalistów?  

 

Kierownik ZOS Anna Karcz 

- Jednak tak, będą to dodatkowe etaty. Jeśli chodzi o nasze szkoły, to tam jest przelicznik na 

uczniów i to wygląda w ten sposób, wstępnie to sobie przeliczyłam, że 1,8 etatu będzie to dla 

szkoły w Nowej Słupi i w Rudkach. Jesteśmy w trakcie aneksów do arkuszy organizacyjnych 

i po prostu w trakcie z dyrektorami szkół to omawiamy. Ale środki te po prostu będą chyba 



zwiększone jeśli chodzi o subwencje tutaj, albo zostały już to uzupełnione. Jeszcze chciałam 

zapytać, bo to duży wachlarz tych specjalistów i to ma obejmować tylko dzieci młodsze, bo z 

tego co wiem to chyba dzieci starsze również. Będzie zwiększenie, tak? I o psychologa. bo 

tutaj będzie po prostu większa liczba tych godzin i to mniej więcej będzie wyglądało w ten 

sposób, że 0,25 z tych 1,8 etatu, 1,8 etatu będzie musiało, będą musieli po prostu być 

zatrudnieni pedagodzy specjalni i psycholodzy. Tak to wygląda. Z tego co wiem, to 

dyrektorka w Nowej Słupi mówi, że już będzie miała zapewniona takiego psychologa, już 

rozmawiała, wstępne rozmowy są przeprowadzone i w arkuszu organicy będzie to 

uwzględnione. Na ten moment nie mam informacji jeśli chodzi o Rutki, ale przypuszczam, że 

postaramy się. Jest też okres przejściowy tutaj. w którym może go nie być, może to być na 

wakacie, ale będziemy się starali jak najszybciej to wprowadzić w życie. A może być taki 

psycholog, który będzie pracował zarówno w jednej placówce jak i w drugiej? Jak 

najbardziej, zobaczymy jak po prostu wyrazi zgodę ta osoba, ta co będzie w Nowej Słupi czy 

też już będzie mogła. No tak, bo jeżeli to jest 0,25 setnych etapów, tego 1 i 8, tak, 1 i 8 etatu, 

gdzie tutaj muszą być dla pedagoga, no to z pedagogiem specjalnym to myślę, że nie będzie 

problemu, bo też są przepisy przejściowe, a jeśli chodzi o psychologa, no to też, bo tam jest 4, 

4 i pół godziny tygodniowo. Myślę, że poradzimy z tym albo w najbliższym okresie. Myślę, 

że wtedy, jeżeli 4 godziny tygodniowo w jednej szkole i 4 w drugiej, no to, to jest to w jakiś 

sposób Znaczy jest to już korzystniejsze dla tego psychologa, prawda, bo to chodzi głównie 

też o to, że nie opłaciłoby się komuś takiemu dojeżdżać do pracy, jeśli te dwie szkoły będą 

współpracowały ze sobą, to mam nadzieję, że to się może udać. I uda się. Musi. Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki  

Dziękuję bardzo. Nie widzę więcej pytań. W takim razie przechodzimy do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, 

pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców 

zawodowych oraz nauczycieli przedszkoli i innych placówek przedszkolnych pracujących z 

grupami obejmującymi dzieci sześcioletnie i młodsze zatrudnionych w przedszkolach i 

szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Nowa Słupia..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Ewa 

Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (7) 

Marcin Grzegorski, Sylwester Kozłowski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, 

Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman 

 

 

 

 



  Protokołował        Przewodniczący Rady Miejskiej  

 

 

Daniel Binkowski                        Rafał Piasecki   

4. Zamknięcie obrad. 

 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki  

I przechodzimy do punktu czwartego, czyli zamknięcie obrad. Zamykam sześćdziesiątą, 

drugą sesję Rady Miejskiej. Ja bym jeszcze chwilę chciał poprosić burmistrza i radnych, żeby 

na sekundę zostali  

 

   


